

Mail Stop:
 Assignment Recordation Services
 Director of the U.S. Patent
 and Trademark Office
 P.O. Box 1450
 Alexandria, VA 22313-1450

RECORDATION FORM COVER SHEET
 PATENTS ONLY

U.S. DEPARTMENT OF COMMERCE
 Patent and Trademark Office

Attorney Docket No. 116423.01

Please record the attached document.

Total number of pages including cover sheet, attachments, and document: 13

<p>1. A. Name of conveying party: DOSPHARMA 3 RUE TRONQUET MONT SAINT AIGNAN 76130 FRANCE</p> <p>B. Additional name(s) of conveying party(ies) attached? <input type="checkbox"/> Yes <input checked="" type="checkbox"/> No</p>	<p>2. A. Name and address of receiving party: INOPHARM 7 RUE DU MOULIN A POUDRE MAROMME 76150 FRANCE</p>
<p>3. A. Nature of conveyance: <input checked="" type="checkbox"/> Assignment <input type="checkbox"/> Merger <input type="checkbox"/> Security Agreement <input type="checkbox"/> Change of Name <input type="checkbox"/> Other _____</p> <p>B. Execution Date: <u>August 23, 2006</u></p>	<p>B. Additional names & addresses attached? <input type="checkbox"/> Yes <input checked="" type="checkbox"/> No</p>
<p>4. A. Patent Application Nos. <u>11/879,505</u>, <u>11/878,080</u> and <u>10/465,994</u></p>	<p>B. Patent Nos. <u>7,265,156</u></p>
<p>Additional numbers attached? <input type="checkbox"/> Yes <input checked="" type="checkbox"/> No</p>	
<p>C. Title of Application: <u>USE AS MEDICINE OF A COMPOUND RESTORING ACTIVE PRINCIPLES IN VIVO</u></p>	
<p>5. Name and address of party to whom correspondence concerning document should be mailed:</p> <p>Name: <u>William P. Berridge</u></p>	<p>6. Total number of applications and patents involved: <u>4</u></p>
<p>Address: OLIFF & BERRIDGE, PLC P.O. Box 320850 Alexandria, VA 22320-4850 Phone Number: 703-836-6400 Fax Number: 703-836-2787</p>	<p>7. Please charge Deposit Account No. 15-0461 the total fee (37 CFR 3.41) in the amount of <u>\$160.00</u>.</p> <p>8. Credit any overpayment or charge any underpayment to deposit account number 15-0461.</p>

9. Statement and signature.

To the best of my knowledge and belief, the foregoing information is true and correct and any attached copy is a true copy of the original document.


 William P. Berridge Registration No. 30,024
 Jeffrey R. Bousquet Registration No. 57,771

Date: March 28, 2008

CH \$160.00 150461 11879505

PATENT

REEL: 020723 FRAME: 0513

700365771

Pour Annexe


CESSION DE BREVETS

ENTRE LES SOUSSIGNES :

1°) La Société "DOSPHARMA", dont le siège social est à MONT SAINT AIGNAN (76130) 3 rue Tronquet, immatriculée au RCS de ROUEN sous le n° 379 486 202.

Représentée par Maître Béatrice PASCUAL, Mandataire Judiciaire, demeurant à ROUEN (76000) 11 Allée Eugène Delacroix – Espace du Palais, en sa qualité de Liquidateur de la Société "DOSPHARMA".

Représentée par Maître Carole HOULIER, Avocat de la Société SOFINOR – Cabinet BOURON & Associés, dont le siège est sis à BOIS-GUILLAUME (76230) 104 Chemin de Clères, aux termes d'une procuration jointe aux présentes.

Ci-après dénommée "Le VENDEUR".

D'UNE PART,

ET

2°) Monsieur Jean-Louis FALCO, demeurant à PARIS (75116) 7 bis rue de Mérimée.

Agissant au nom et sa qualité de Gérant de la Société "INOPHARM", Société à Responsabilité Limitée au capital de 25.404 €, ayant son siège social à MAROMME (76150) 7 rue du Moulin à Poudre, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de ROUEN sous le n° 483 834 040.

Spécialement habilité à l'effet des présentes.

Ci-après dénommée "L'ACQUEREUR".

D'AUTRE PART,

PREALABLEMENT A LA CESSION OBJET DES PRESENTES

IL A ETE EXPOSE CE QUI SUIT

EXPOSE

Par jugement en date du 22 Juin 2004, le Tribunal de Commerce de ROUEN a ouvert une procédure simplifiée de redressement judiciaire, à l'égard de la Société DOSPHARMA (ANNEXE I).



PATENT

REEL: 020723 FRAME: 0514

Par jugement en date du 10 Mai 2005, le Tribunal de Commerce de ROUEN a ouvert une procédure de liquidation judiciaire, à l'égard de la Société DOSPHARMA (ANNEXE II).

La Société "INOPHARM" a fait une proposition de reprise de deux brevets « CONSTRUCT » et « DIAPASON » faisant partie de l'actif de la liquidation judiciaire de la Société DOSPHARMA, ainsi que les cahiers de laboratoire et les résultats associés aux brevets, dans les conditions résumées de la manière suivante (ANNEXE III), offre faite de manière indissociable avec une offre d'achat des éléments d'actif de la Société DOSPHARM pour le prix de 5.000 € TTC :

- prix de 25.000 € TTC, dont le règlement de prix s'effectuera comptant à la signature de l'acte de cession.

L'offre apparaissant sérieuse, le Juge-Commissaire par une ordonnance en date du 15 Décembre 2005, ci-annexée (ANNEXE IV), a autorisé la cession de deux brevets « CONSTRUCT » et « DIAPASON », faisant partie de l'actif de la liquidation judiciaire de la Société DOSPHARMA, moyennant le prix de 25.000 € TTC, payable le jour de la signature de l'acte de cession.

Suite à une opposition faite par la Société 2 BE Finances sur l'ordonnance rendue le 15 Décembre 2005, le Tribunal de Commerce de ROUEN, a par jugement en date du 21 Février 2006, entériné ladite ordonnance (ANNEXE V).

APRES AVOIR EXPOSE QUE :

Le Vendeur est propriétaire:

- D'une famille de brevets et demandes de brevets dite « CONSTRUCT » dont la priorité revendiquée est le brevet français numéro FR 0017331 déposé le 29 décembre 2000 et intitulé « Utilisation en tant que médicament d'un composé restituant *in vivo* des principes actifs ».
- D'une famille de brevets et demandes de brevets dite « DIAPASON » dont la priorité revendiquée est le brevet français numéro FR 0017332 déposé le 29 décembre 2000 et intitulé « Association médicamenteuse d'une biguanine et d'un transporteur, par exemple de metformine et d'arginine ».

Les brevets et demandes de brevets constituant ces familles délivrés ou en cours de procédure sont identifiés par référence à l'annexe VI.

Ces titres sont la pleine et entière propriété du vendeur.

Le présent acte vise également toutes futures demandes susceptibles de revendiquer l'une ou l'autre des priorités ci-dessus citées qui pourraient être déposées comme des demandes divisionnaires ou des « continuations », et les demandes abandonnées et déchues revendiquant l'une ou l'autre des priorités ci-dessus citées et qui pourraient être restaurées.

L'ensemble de ces titres est désigné ci-après « les BREVETS ».

W

OH

PATENT

REEL: 020723 FRAME: 0515

IL A ETE ARRETE ET CONVENU CE QUI SUIT :**ARTICLE 1 - OBJET DE LA CONVENTION**

1.1. Par les présentes, la Société DOSPHARMA, représentée par Maître Béatrice PASCUAL, cède à la Société INOPHARM qui accepte, l'intégralité des droits de propriété et de jouissance qu'elle détient sur les Brevets, sans exception, ni réserve, ainsi que les cahiers de laboratoire et les résultats associés aux brevets.

La présente cession est donc consentie et acceptée sans limitation territoriale, pour tous les pays couverts par les Brevets, et sans limitation dans les applications des Brevets.

1.2. En conséquence, la Société INOPHARM devient immédiatement propriétaire des Brevets et en a la jouissance pleine et entière à compter de ce jour, pouvant les exploiter ou en disposer comme bon lui semble et, si nécessaire, agir en contrefaçon.

En suite de la présente cession, la Société INOPHARM acquittera, à compter de ce jour, tous les droits afférents aux Brevets et à leur maintien en vigueur.

ARTICLE 2 - DECLARATIONS ET GARANTIES DU VENDEUR

L'Acquéreur s'engage à payer tous les frais, droits, honoraires des présentes et de leurs suites, y compris les frais d'enregistrement fiscal et d'inscription auprès des Offices de brevets, le tout de manière à ne donner lieu à aucun recours contre le Vendeur.

Le Vendeur, représentée par Maître Béatrice PASCUAL garantit à l'Acquéreur que les Brevets présentement vendus sont libres et exempts de tout privilège, gage, nantissement, sûreté ou autre charge ou restriction au droit de propriété plein et entier, et qu'il en a la libre disposition et la paisible jouissance, ainsi que la pleine capacité de l'aliéner, dans les conditions précisées à l'article 1 ci-dessus.

Le Vendeur, représentée par Maître Béatrice PASCUAL, garantit à l'Acquéreur qu'il n'a consenti aucune licence des Brevets, au profit de quelque personne que ce soit, pour le territoire national Français et les applications visés à l'article 1.1 ci-dessus.

Le Vendeur, représentée par Maître Béatrice PASCUAL, déclare et garantit à l'Acquéreur que les Brevets ont été régulièrement déposés et qu'ils sont pleinement en vigueur. Il déclare et garantit à l'Acquéreur qu'il a, jusqu'à ce jour, acquitté dans leur intégralité tous les droits nécessaires au maintien de la validité des Brevets.

Le Vendeur déclare à l'Acquéreur qu'à sa connaissance, l'exploitation des Brevets par l'Acquéreur, dans les conditions définies à l'article 1 ci-dessus, ne viole ni ne contrefait aucun autre brevet ou autre droit protégé ou de propriété industrielle d'un tiers.



Le Vendeur déclare et garantit au Cessionnaire qu'il lui a fourni toutes les informations en sa possession, raisonnablement demandées par l'Acquéreur et qu'il n'a omis de divulguer à celui-ci aucun élément qui pourrait affecter défavorablement et substantiellement les Brevets et/ou leur exploitation par l'Acquéreur sur les territoires et pour les applications désignés à l'article 1.1 ci-dessus.

ARTICLE 3 - PRIX DE CESSION

La présente cession est consentie et acceptée moyennant le prix ferme et définitif et non révisable de 25.000 € TTC.

Le prix de vente a été payé entre les mains de Maître Béatrice PASCUAL, soit 25.000 € TTC, ainsi que Maître Béatrice PASCUAL lui en donne bonne et valable quittance.

Dont quittance

ARTICLE 4 - REMISE DE DOCUMENTS - ENGAGEMENTS

Le Vendeur remet ce jour à l'Acquéreur qui le reconnaît, tous les documents justifiant de la propriété des Brevets et de leurs applications, et en particulier, les certificats de dépôt, d'enregistrement et de renouvellement originaux concernant les territoires et les applications définis à l'article 1.1 ci-dessus, ainsi que tous les reçus ou autres preuves de paiement y afférents, seront mis à la disposition de l'Acquéreur, par le Conseil en Propriété Industrielle du Vendeur, à la première demande de l'Acquéreur.

ARTICLE 5 - NON CONCURRENCE

Le Vendeur s'interdit, du fait de la présente cession et sans limitation de durée, toute exploitation directe ou indirecte, y compris par l'intermédiaire d'éventuels distributeurs ou licenciés, des Brevets dans les territoires et pour les applications visés à l'article 1.1. ci-dessus et s'interdit toute action qui serait susceptible de porter préjudice ou de nuire à l'exploitation des Brevets par l'Acquéreur sur lesdits territoires et pour lesdites applications.

ARTICLE 6 - LANGUE DU CONTRAT – DROIT APPLICABLE - LITIGES

Le présent acte est rédigé en langue française. Dans le cas où il serait traduit en une ou plusieurs langues étrangères, seul le texte français ferait foi en cas de litige.

Le présent contrat est soumis au droit français.

Tous les litiges auxquels le présent contrat pourrait donner lieu, concernant tant sa validité, son interprétation, son exécution, sa résiliation, que leurs conséquences et leurs suites seront soumis aux tribunaux compétents de ROUEN dans les conditions de droit commun.

M
OH

ARTICLE 7 - NULLITE PARTIELLE

La nullité de l'une des stipulations du présent contrat n'entraînerait l'annulation de celui-ci dans son ensemble que si la clause déclarée nulle devait être considérée, dans l'esprit des parties comme substantielle et déterminante de leur consentement, et pour autant que l'équilibre général de la convention ne puisse être sauvegardé, du fait de l'annulation de la clause concernée.

En cas d'annulation, les parties s'efforceront, en tout état de cause, de renégocier une clause économiquement équivalente.

ARTICLE 8 - INSCRIPTIONS ET PRIVILEGES

Il est annexé aux présentes, un certificat de non-opposition (ANNEXE VII).

ARTICLE 9 - ENREGISTREMENT FISCAL - INSCRIPTION AU REGISTRE NATIONAL DES BREVETS

Toutes les impositions, taxes et droits qui seraient dus en conséquence de la présente cession, et notamment les éventuels droits d'enregistrement fiscal, à l'exception des impositions personnelles du Vendeur, seront à la charge de l'Acquéreur qui s'engage à les verser en temps utile et à procéder à toute formalité fiscale qui découlerait de l'acte définitif de cession des Brevets.

Les frais afférents aux formalités d'inscription de la présente cession au Registre national des brevets à l'Institut national de la propriété industrielle et, si nécessaire, aux autres organismes concernés pour le territoire et applications visés à l'article 1.1 ci-dessus, seront à la charge de l'Acquéreur, qui s'y oblige et qui donne par les présentes tous pouvoirs au porteur d'un original du présent acte, pour faire inscrire ladite cession au Registre national des brevets, et auprès de toutes administrations, tant françaises qu'étrangères.

ARTICLE 10 - ANNEXES

Toutes les annexes au présent contrat en font partie intégrante et forment avec celui-ci, un ensemble indivisible.

Sont annexées aux présentes, les pièces suivantes :

<u>ANNEXE I</u>	Jugement du 22 Juin 2004
<u>ANNEXE II</u>	Jugement du 10 Mai 2005
<u>ANNEXE III</u>	Proposition de reprise de la Société INOPHARM
<u>ANNEXE IV</u>	Ordonnance du 15 Décembre 2005
<u>ANNEXE V</u>	Jugement du 21 Février 2006
<u>ANNEXE VI</u>	Estat des Brevets (suite)
<u>ANNEXE VII</u>	Certificat de non-opposition

M
el

ARTICLE 11 - ELECTION DE DOMICILE

Pour les besoins des présentes et de leurs suites les parties font élection de domicile comme suit :

- Le vendeur : en l'étude de Maître Béatrice PASCUAL, 11 Allée Eugène Delacroix (76000) ROUEN.

- L'acquéreur : Société INOPHARM, 253 Route de Brienne (42300) MABLEY.

7 rue du Noulon à Pouilly (76150) Narbonne
Toute modification devra être signifiée par lettre recommandée avec demande d'avis de réception à l'autre partie pour lui être opposable.

Fait à ROUEN

Le 13.08.2006

en Quatre exemplaires.

Le Vendeur

La Société "DOSPHARMA"

Représentée par Maître Béatrice PASCUAL

Représentée par Maître Carole HOULIER

(Signature précédée de la mention suivante : «Lu et approuvé »)

Lu et approuvé
U *J*

L'Acquéreur

La Société INOPHARM

Représentée par Monsieur Jean-Louis FALCO

(Signature précédée de la mention suivante : «Lu et approuvé »)

Enregistré à : SIE DE ROUEN HOTEL DE VILLE

Le 11/09/2006 Bordereau n°2006/1 101 Case n°16

Ex.6856

Enregistrement : 125 €

Pénalités :

Total liquide : cent vingt-cinq euros

Montant payé : cent vingt-cinq euros

L'Agent

U *CJ*
CH

PATENT ASSIGNMENT**BETWEEN THE UNDERSIGNED**

1°) "DOSPHARMA", whose head office is at MONT SAINT AIGNAN (76130) 3 rue Tronquet, registered in the ROUEN Trade Register under No. 379 486 202.

Represented by Maître Béatrice PASCUAL, Administrator appointed by the Court, residing at ROUEN (76000) 11 Allée Eugène Delacroix - Espace du Palais, in her capacity as Liquidator of "DOSPHARMA".

Represented by Maitre Carole HOULIER, attorney of SOFINOR - Cabinet BOURON & Associés, whose head office is at BOIS-GUILLAUME (76230) 104 Chemin de Clères, pursuant to a power of attorney which is enclosed to these presents.

Hereinafter called "the SELLER"

ON THE ONE HAND, AND

2°) Mr Jean-Louis FALCO, residing in PARIS (75116) 7 bis rue de Mérimée.

Acting in the name of and in his capacity as manager of "INOPHARM", a French Société à Responsabilité Limitée with a capital of 25.404 €, having its head office at MAROMME (76150) 7 rue du Moulin à Poudre, registered in the ROUEN Trade and Company Register under No. 483 834 040.

Especially empowered for the purposes of these presents.

Hereinafter called «the PURCHASER»

ON THE OTHER HAND,**PRIOR TO THE PRESENT ASSIGNMENT****THE FOLLOWING IS SET OUT****STATEMENT**

By judgment dated 22 June 2004, the ROUEN Trade Court commenced simplified judicial settlement proceedings with regard to DOSPHARMA (ANNEX I).

By judgment dated 10 May 2005, the ROUEN Trade Court commenced judicial liquidation proceedings with regard to DOSPHARMA (ANNEX II).

"INOPHARM" suggested purchasing two patents, namely "CONSTRUCT" and "DIAPASON", which belong to the assets of the judicial liquidation of DOSPHARMA, as well as laboratory notebooks and the results linked to the patents, under the terms and conditions which are summarized as follows (ANNEX III), this offer being indissociable from an offer to purchase DOSPHARM's assets at the price of 5,000 € including VAT :

- price of 25,000 € including VAT, which shall be paid cash upon signature of the assignment deed.

Since the offer looked serious, the Bankruptcy Judge, by the enclosed judicial decision dated 15 December 2005 (ANNEX IV), authorized the assignment of the two "CONSTRUCT" and "DIAPASON" patents which belong to the assets of the judicial liquidation of DOSPHARMA, for the price of 25,000 € including VAT, payable upon signature of the assignment deed.

Further to an opposition lodged by 2 BE Finances against the judicial decision of 15 December 2005, the ROUEN Trade Court, by a judgment passed on 21 February 2006, confirmed said decision (ANNEX V).

HAVING SET FORTH THAT:

The Seller is the owner of:

of a family of patents and patent applications called « CONSTRUCT » whose priority claim is based on the French patent No. FR 0017331 filed on 29 December 2000 and entitled "Use, as a medicine, of a compound restoring active principles in vivo".

of a family of patents and patent applications called « DIAPASON » whose priority claim is based on the French patent No. FR 0017332 filed on 29 December 2000 and entitled "Medicinal association of a biguanine and a carrier, for example metformin and arginine".

The patents and patent applications included in these families, whether granted or pending, are identified with reference to Annex VI.

The Seller has full and entire ownership over these property rights.

The present deed also pertains to all future applications possibly claiming either of the above priorities, which may be filed as divisional applications or as "continuations", and the abandoned or lapsed applications claiming either of the above priorities and which might be restored.

The group including these property rights is hereinafter called "the PATENTS".

THE FOLLOWING HAS BEEN AGREED UPON:**ARTICLE 1 - SUBJECT OF THE CONTRACT**

1.1. DOSPHARMA, represented by Maître Béatrice PASCUAL, hereby assigns to INOPHARM, which accepts, all of the property rights it owns in the Patents, without any exception or reservation, as well as laboratory notebooks and the results linked to the patents.

The present assignment is therefore granted and accepted without any territorial restriction, for all countries covered by the Patents and without any restriction regarding the applications of the Patents.

1.2. Consequently, INOPHARM immediately becomes the owner of the patents and fully enjoys their possession from now on; it can use them or dispose of them as it wishes and, if required, lodge an infringement action.

Further to the present assignment, INOPHARM shall pay, from now on, all fees relating to the Patent rights and their maintenance.

ARTICLE 2 – SELLER'S DECLARATIONS AND GUARANTEES

The Purchaser undertakes to pay all costs, fees, professional fees incurred by these presents and their continuation, including tax registration and recordal fees payable at the patent Offices, in order not to give rise to any action against the Seller.

The Seller, represented by Maître Béatrice PASCUAL, guarantees the Purchaser that the presently sold Patents are free from any claims and securities, pledge, guarantee or any other encumbrance or restriction to the full and entire property right, that it has a right of free disposal and quiet enjoyment, as well as the freedom to transfer it, under the terms and conditions set forth in the above article 1.

The Seller, represented by Maître Béatrice PASCUAL, guarantees the Purchaser that it has not granted any licence in the Patents, in favour of any party whatsoever, for the French territory and the applications set forth in the above article 1.1.

The Seller, represented by Maître Béatrice PASCUAL, declares and guarantees the Purchaser that the Patents have been filed in a regular manner and they are fully in force. It declares and guarantees the Purchaser that, up to now, it has paid all fees required for keeping the Patents in force.

The Seller declares to the Purchaser that, to its knowledge, the use of the Patents by the Purchaser, under the terms and conditions defined in the above article 1, does not infringe any other patent or any third party's protected right or industrial property right.

The Seller declares and guarantees the Assignee that it has provided all the information in its possession,

reasonably requested by the Purchaser and that it has not omitted to disclose any item which may unfavourably and substantially affect the Patents and/or their use by the Purchaser on the territories and for the applications designated in the above article 1.1.

ARTICLE 3 - PRICE OF THE ASSIGNMENT

The present assignment is granted and accepted in return for payment of the final and non revisable price of 25.000 € including VAT.

The sales price was paid to Maître Béatrice PASCUAL, i.e. 25.000 € including VAT, and Maître Béatrice PASCUAL acknowledges receipt thereof.

receipt of which is

hereby acknowledged,

ARTICLE 4 – DELIVERY OF DOCUMENTS - UNDERTAKINGS

The Seller today delivers the Purchaser, who acknowledges it, all documents evidencing the property in the Patents and their applications and, in particular, the original filing, registration and renewal certificates relating to the territories and applications defined in the above article 1.1, and all related receipts and proofs of payment shall be put at the Purchaser's disposal, by the Seller's Industrial Property Attorney, upon the Purchaser's first request.

ARTICLE 5 – NON-COMPETITION

On account of the present assignment and without any limitation in time, the Seller shall refrain from any direct or indirect use, including via possible distributors or licensees, of the Patents in the territories and for the applications mentioned in the above article 1.1 and shall refrain from any action which might infringe or be detrimental to the use of the Patents by the Purchaser in said territories and for said applications.

ARTICLE 6 - LANGUAGE OF THE CONTRACT - APPLICABLE LAW - LITIGATIONS

The present deed is drafted in French. In case it should be translated into one or several foreign languages, the French text alone shall be deemed authentic in case of litigation between the parties.

The present deed is governed by French law.

Any litigation arising from the present contract, concerning its validity, its construction, its

enforcement, its cancellation, and their consequences, shall be submitted to the competent courts in ROUEN, under conditions of common law.

ARTICLE 7 - PARTIAL NULLITY

The nullity of one of the provisions of the present contract would only lead to its cancellation as a whole if the provision which was declared invalid should be considered, in the mind of the parties, as substantial and determining for their consent, and insofar as the general balance of the agreement would not be safeguarded on account of the cancellation of the relevant clause.

In case of cancellation, the parties shall endeavour, in any case, to negotiate an economically equivalent clause.

ARTICLE 8 - RECORDALS AND LIENS

A certificate of non-opposition is enclosed to these presents (ANNEX VII).

ARTICLE 9 - TAX REGISTRATION - RECORDAL IN THE NATIONAL PATENT REGISTER

Any taxes, fees and duties which may be due further to the present assignment, and in particular the possible tax registration fees, except for the Seller's personal taxes, shall be borne by the Purchaser, who undertakes to pay for them in due time and to carry out any tax formality further to the final assignment of the Patents.

Fees incurred for recording the present assignment in the National Patent Register kept by the French Patent Office and, if required, at the other offices which are relevant for the territories and applications mentioned in the above article 1.1, shall be borne by the Purchaser, who undertakes to pay for them and who hereby grants all powers to the bearer of one original copy of the present deed, for recording said assignment in the National Patent Register and with any office, whether French or foreign.

ARTICLE 10 - ANNEXES

All documents which are enclosed to the present contract are an essential component thereof and are considered as an indivisible whole.

The following documents are enclosed to these presents:

- ANNEX I Judgment dated 22 June 2004
- ANNEX II Judgment dated 10 May 2005
- ANNEX III Takeover bid regarding INOPHARM
- ANNEX IV Judicial decision of 15 December 2005
- ANNEX V Judgment dated 21 February 2006

ARTICLE 11 - ELECTION OF DOMICILE

For the purposes of these presents and of their consequences, the parties elect domicile as follows:

- For the Seller: at the office of Maître Béatrice PASCUAL, 11 Allée Eugène Delacroix (76000) ROUEN.
- For the purchaser: Société INOPHARM, 7 rue du Moulin à Poudre (76150) Maromme

Any amendment, in order to be opposable, shall have to be notified to the other party by registered letter with acknowledgement of receipt.

Drawn up in ROUEN

On 23.08.2006

in four copies.

The Seller

"DOSPHARMA"

Represented by Maître Béatrice PASCUAL

Represented by Maître Carole HOULIER

(Signature must be preceded by the following wording: "Read and approved")

The Purchaser

INOPHARM

Represented by Mr Jean-Louis FALCO

(Signature must be preceded by the following wording: "Read and approved")

PATENT

RECORDED: 03/28/2008

REEL: 020723 FRAME: 0525

P.13